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Już jutro, w ostatniej kolejce sezonu, zespół Giallorossich zmierzy się na

Stadio Olimpico z Palermo. Przy tej okazji wywiadu dla portalu 

Ilcatenaccio.es udzielił wiceprezydent Palermo, Guglielmo Miccichè.

Viviani?

- Mówimy tu o piłkarzy, którego osobiście bardzo cenię. Dalej, co jest najważniejsze,

podoba się również trenerowi i sztabowi technicznemu. Myślę jednak, że jest zbyt

wcześnie, aby mówić o zainteresowaniu w zakresie mercato. Jest graczem Romy,

musimy sprawdzić czy podjąć negocjacje czy nie. Oczywiście chodzi o gracza, który

spisuje się dobrze i który trafił na nasz radar już jakiś czas temu. Podsumowując,

jego profil bardzo nam się podoba, jednak jest za wcześnie, aby wyciągać wnioski.

 

Dybala?

- Tak, Roma próbowała, Sabatini miał telefoniczne kontakty z Zamparinim, jednak

koniec końców nie doszli do porozumienia i historia potoczyła się inaczej.
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